



13

13. FENDI CASA

Ambiente Cucina is Fendi Casa's custom kitchen collection featuring gleaming glass and lacquer alongside natural stone and leather elements. Every detail of this collection elevates the kitchen from a practical area to a refined space – customers can choose door handles and interior finishes and infuse luxurious touches including ebony macassar wood as well as embossed leather in crocodile, galuchat and iguana finishes.

Available at colourliving

來自Fendi Casa的首個廚房系列*Ambiente Cucina*揉合亮麗玻璃、特別塗層、天然石材和真皮飾面。顧客可自選櫃門手把和抽屜內籠等細節，成就實用精緻的空間，並帶來頂級裝飾塑材選擇，如黑檀木及尤加利樹木，以及鱷魚皮紋、魔鬼魚皮紋、鬢蜥皮紋等。於*colourliving*有售



14



15

14. NEOLITH

The *Iron Corten* is a high-performance worktop that's waterproof and stain-resistant, lightweight and easy to clean. It also has heat- and light-proof properties, meaning the beautiful finish remains true.

優質廚房需要高效能的工作面。*Iron Corten* 工作面材備有防水、防污、輕身和易於清潔的優點，隔熱和不透光的特色則使之長壽耐用，漂亮外觀亦得以長久維持。

15. NOBILI

Redefining the kitchen mixer tap, the *Move* collection not only looks beautiful with its sleek minimalist lines, it also offers enhanced functionality. The showerhead and outlet spout both rotate 360 degrees for maximum freedom of movement at the sink.

廚房龍頭*Move*系列擁有簡約亮麗線條和筆直外形，不但引人注目，更配備加強功能：花灑頭和出水口可作360度旋轉，讓你使用鉢盆時得到最大自由度。



16

16. TOTO KITCHEN

With all its panels produced in Germany, you can be assured that Toto's kitchen range prioritises quality. Finished to perfection using a multilayered lacquer technique for durability, the wood comes in grain, matte or gloss finishes, adding warmth and personality to your space.

來自Toto的廚櫃系列門板均於德國製造，品質上乘。木板利用多層上漆技術加工，耐用持久，並備木紋、啞面和亮漆面飾選擇，為廚房添上溫暖格調和個人風格。